

Title (en)

Frame element, in particular a safety sash

Title (de)

Rahmenelement, insbesondere Sicherheitszarge

Title (fr)

Élément de cadre, en particulier un chassis de sécurité

Publication

EP 1715130 A2 20061025 (DE)

Application

EP 06005044 A 20060313

Priority

AT 1942005 U 20050331

Abstract (en)

The frame has a distance unit (13) arranged in a gap (14) that is formed between the frame and a wall (3) and/or wall opening (2). The unit is formed of a mass and exhibits a deformable state during displacement of the frame and a different solid state after reinforcement of the unit. The unit is formed in dimension stable manner in the solid state, and bridges the gap between the frame and the wall and/or wall opening.

Abstract (de)

Die Erfindung beschreibt ein Rahmenelement, insbesondere Sicherheitszarge, zum Anbringen in einer Wandöffnung (2) einer Wand (3), mit mindestens einem Distanzelement (13), welches in einem zwischen dem Rahmenelement und der Wand (3) bzw. der Wandöffnung (2) ausgebildeten Spalt (14) angeordnet ist. Das Distanzelement (13) ist aus einer Masse gebildet, welche beim Versetzen des Rahmenelements eine erste, umformbare Zustandsform und nach ihrem Verfestigen eine zweite dazu unterschiedliche, feste Zustandsform aufweist, und das Distanzelement (13) ist in der zweiten Zustandsform formstabil ausgebildet.

IPC 8 full level

E06B 1/34 (2006.01); **E06B 1/58** (2006.01); **E06B 1/60** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 1/347 (2013.01); **E06B 1/58** (2013.01); **E06B 1/6069** (2013.01)

Citation (applicant)

DE 10028439 A1 20020103 - LUDWIG BERND [DE]

Cited by

CN109458089A; CN103452428A; EP2213825A3; CN102587790A; CN107120025A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE LI

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

AT 8301 U1 20060515; EP 1715130 A2 20061025; EP 1715130 A3 20120418; EP 1715130 B1 20150729

DOCDB simple family (application)

AT 1942005 U 20050331; EP 06005044 A 20060313